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材质：105G双铜纸
印刷：黑色双面印刷
表面处理：双面过哑油
封装：骑马钉
尺寸：115*95mm 
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FCC Warning
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference 
received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, 
pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against 
harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful 
interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, 
which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct 
the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 
connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible 
for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in 
portable exposure condition without restriction.
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FCC RF Radiation Exposure Statement:
1.This Transmitter must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.
2.This equipment complies with RF radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.
This equipment should be installed and operated with minimum distance 5mm between the radiator and your body.



使用指南
用户指南

包含物件

充电盒 耳机

Type-C充电线 说明书

SIVGA SPT1
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硅胶耳帽x3

感谢您选用 SIVGA SPT1真无线运动蓝牙耳机! 为了您更好的使用本产品, 请在使用前
仔细阅读快速入门指南,并妥善管理 .

佩戴无束缚, 运动狂甩不掉,真无线运动蓝牙耳机,为颠覆你的运动体验而造

1.佩戴: 挂耳式佩戴, 自适配耳朵轮廓,佩戴轻盈舒适,搭配不同尺寸的耳塞, 让佩戴更加舒适

2.音质: 10mm镀层生物振膜动圈,释放清澈的人声和鼓点, 还原丰富声音细节

3.蓝牙: 蓝牙5.3版本,功耗降低,连接更快,传输更稳,时刻保证流畅的通话体验

4.续航: 耳机配备50mAh电池,待机时间长达300小时,连续通话可使用8小时



佩戴指南
步骤 一

从充电仓拿出耳机，耳机挂耳后，轻微的上下旋转调整耳机佩戴的角度以及舒适度

按照耳朵尺寸更換适合你的硅胶耳帽如下图
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控制面板操作示意图

从充电盒中取出或单独使用耳机时长按多功能键2秒,蓝灯亮1秒,提示音”Power on” 

耳机放入充电盒或单独使用耳机时长按多功能键5秒,红灯亮1秒, 提示音”Power off” 

三击左功能键

三击右功能键

单击右功能键 

单击左功能键

开机配对状态 , 同时五击左/右功能键, 提示音“power off”,红白灯同时闪烁3次

长按3S左/右功能键

来电时长按2S左/右功能键:

开机

关机

播放/暂停

上一曲

下一曲

音量+

拒绝来电

来电接听

挂断电话

双击左/右功能键, 提示音“ Incoming Call”

双击左/右功能键

音量-

语音助手

清除配对

播放状态双击左/右功能键
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第一次使用设置步骤 配对&重新连接

5.打开手机蓝牙功能,搜索配对名”SIVGA SPT1 进行配对连接”

1.撕下左右耳机的隔离膜

3.从充电仓内取出耳机并等3秒 ,
   耳机配对成功

2.耳机放回充电仓,并让其充满电

4.戴上耳机

1.当充电盒电量充足时，从充电盒取出耳机  让左右耳机自动切换 进入相互配对状
态。配对状态主耳红白指示灯交替闪烁, 副机白灯3秒慢闪一次 

2.打开手机蓝牙列表, 找到蓝牙名称”SIVGA SPT1” , 点击连接，耳机连接成功后发
出“Connected”的提示音

3.SIVGA SPT1耳机可以记住最后配对的设备, 再次连接时，需要打开手机的蓝牙，
从充电盒取出耳机后会自动连接.如果没有自动连接, 请在蓝牙列表中再次选择
“SIVGA SPT1”并点击连接

4.单耳使用模式:左右耳机如果需要单独使用, 在不同的手机上分别使用左右耳机, 左
右耳机需要相距20米以上, 搜索蓝牙配对名: SIVGA SPT1并与手机连接, 当一个人
单独使用一个耳机，另一个左耳或右耳，需要放在充电盒

SIVGA SPT1

SIVGA SPT1

SIVGA SPT1

SIVGA SPT1



耳机充电

无线充

如何充电

充电盒充电

Type-C充电线

7 8

1.请使用5V-1A以下的充电器, Type-C
  充电线.

充电时: 电量显示10秒熄灭, 左右跑马灯
           直到耳机满电才熄灭
充电中: 耳机红灯闪烁
充满后: 耳机红灯熄灭

/ /



Package Content

109

User manual 
User’s guidance 

SIVGA SPT1

Thank you for choosing the SIVGA SPT1 Sports Ture Wireless Earphone! For 
your better use of the product, please read the Quick Start Guide carefully 
before using and store it properly. 

1.Wearing: Designed with ear hooks, wear light and comfortable, with   
   different sizes of eartips, make wearing more comfortable.  
2.Sound : 10mm special biological composite diaphragm driver with special 
    sound-oriented design, make excellent sound performance.  
3.Bluetooth:  V5.3 bluetooth version, fast connection, more stable 
    transmission, and smooth call experience at all times. 
4.Battery life: The Earphone is equipped with a 50mAh battery, the standby 
    time is up to 300 hours, and the continuous call can last for 8 hours. 

Charging Case  Earphone 

Type-C charging cable User Manual silicon tipsx3
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Wearing Guide
Step one

Take out the earphones from charging case , Adjust earphones downwards to a 
proper position and push earphones into your ears. Slight adjust earphones to fit 
you best.

Choose suitable eartips 

Control Pannel 

Take out the earphones from the charging casing, or press the MFB for 2 seconds when using the 
earphone alone. The blue light will be on for 1 second, and the notification sound is "power on".

Triple Tap MFB(L)

Triple Tap MFB(R)

Double Tap MFB(L/R)

Power on

Power off 

Play/Pause

Previous Song

Next Song

Answer Double Tap MFB(L/R) 

Double Tap MFB(L/R)

Put the earphone back into the charging box, or press the MFB for 5 seconds 
when using the earphone alone. The red light 

Tap  MFB(R) 

Tap  MFB(L) 

On Pairing mode , touch five times the MFB (L/R)

Long Press MFB(L/R) for 3S

Long Press MFB(L/R) for 2S

Volume+

Reject phone call

Volume-

Actival Voice Assistant

Reset 

Hang up phone call

Remark： MFB = Multi Function Button
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Setup steps for first time use Pairing & Reconnection

5.Open the Bluetooth settings and select “SIVGA SPT1” and connect. 

1.Peal off the insulating stickers on the left
  & right earbud.

3.Take out the earbuds from the charging
   case and wait for 3 seconds for 
   successful pairing 

2.Put the earbuds back into the charging
   case and fully charge them.

4.Wear the earphones. 

SIVGA SPT1 SIVGA SPT1

SIVGA SPT1

SIVGA SPT1

1.When the charging case has enough power, Take out the earbuds from the 
charging case and let the left and right earbud automatically enter the mutual 
pairing mode. After the left and right earbud are successfully paired with each 
other, one side of the left and right earbud will blink red and white alternately. 
White  light of another side earbus blinks once every 3 seconds.

2.At this time, please find the Bluetooth name "SIVGA SPT1" in the cell phone 
Bluetooth list, click on the connection, the earbuds will sound a "Connected" beep 
after a successful connection.

3.SIVGA SPT1 earbuds can remember the last paired device. To connect again, you 
need to turn on the phone's Bluetooth, The earbuds will automatically connect to 
the phone when taking them from the charging case.  Please select "SIVGA SPT1" 
again in the Bluetooth list to connect if not automatically connected.

4.Single earbud use mode (If you need to use the right or left earbud separately on 
different cell phones, the left and right earbud need to be 20 meters away from 
each other to search for SIVGA SPT1 cell phone connection). When an individual 
uses one earbud alone, the other one - the left earbud or the right earbud, needs 
to be put in the charging case .



Earphones Charging

How to charge

Charging case charging 
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Type-C  

1.Please use a charger below 5V-1A,
  Charge with a Type-C charging cable.

2.Support wireless charging 

wireless 

Product Parameters 

Bluetooth Version:    V5.3                                                                  Dirver : 10mm/16 
Bluetooth distance:  10MM                                                               Sensitivity: 
Support System :      Android /Apple                                               Frequency range : 
Audio decoding:        Suppport AAC/SBC                                        Charging case battery capacity: 600mAh
Working time: Continuously paly music    8H (50% Volume)      Earphone battery capacity: 50mAh

105.5dB±3dB
20 ~ 20kHz

 

Insert earphones into charging case 
properly, they will power off & get 
charged automatically .

“During charging, the digital display will flash and show 
the battery in real time. After being fully charged, the 
number is displayed as 100. 

Note: The right display panel indicates the charging 
status per earbud. There are separated power 
consumption indicators by 4 grids in total.

Just put the charging case on a wireless charging pad
(NOT Included) to charge your charging case easily 
(We recommend you to use wireless charging pad with QI certificate)

The power display of earbuds 
will flash up and down during 
charging. After fully charged, 
the light will be off




